
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 11. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 196

Mener ministeren og Sundhedsstyrelsen, at det er forsvarligt at træffe så store og vidtgå-

ende beslutninger på et internt behandlingsråd, jf. artiklerne ”Fik nej til dyr behandling på

Rigshospitalet – på Sygehus Lillebælt fik hun ja” og ”Hospital fravalgte dyr kræftbehand-

ling: 'Det er ligesom at spille med terninger - man skal være heldig’” på dr.dk d.

7/11-2019?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann

formand
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